
 
 

Alessia Ferraro, The Kabin Studio, Irsko 

 

Na stáži jsem byla v Irsku, přesněji ve městě Cork, na čtyři týdny. 
Do Corku jsem se dostala díky Střední škole designu a módy v Prostějově s díky programu Erasmus +. 
Pracovala jsem ve firmě jménem The Kabin Studio, což je nezisková organizace, která se zaměřuje na 

vytváření písniček. Pracuje s dětmi, ale také s 

dospělými nad 20. Pořádali kroužky, kde každý 

mohl být kreativní a vytvářet cokoliv chtěl 

pomocí sborů čtyř takzvaných “tutorů”, nebolí 

vedoucích. 
Má práce byla tvorba propagačních materiálů, 

jako například plakáty, články na internetu a 

podobně. Dále, když jsem měla čas, jedna z 

mých prací byla pomoc dětem s projekty jako 

písničky a videoklipy. 
Pracoviště bylo velmi příjemné, vedoucí byli 

příjemní a dokázali poslechnout mé nápady, a 

cítila jsem se, že má kritika měla hodnotu. 

Komunikovali jsme velmi často, komunikace 

byla důležitá pro obě strany. 
Na praxi jsem se toho hodně naučila. Díky ní lépe dokážu komunikovat, jsem totiž velmi introvertní 

člověk, ale prostředí mi pomohlo se více otevřít a být více komunikativní a přátelská. Naučila jsem se 

více pracovat na programech Adobe a cítím se, že mi jsou příjemnější než předtím. 
Ubytování bylo velmi pěkné, jediné, co bych vytkla byla ta zima, která v mém pokoji byla. Jinak byla 

rodina nesmírně příjemná, poslouchali mne i mou spolubydlící. Muž a žena, kteří se o nás starali, 

uměli vařit velmi dobře a každý den jsme mohly být s mou spolubydlící v klidu, protože jsme věděly, 

že vždy dostaneme něco výtečného k jídlu. 
Ve volném čase jsem často jezdila do centra, buď sama, nebo se spolužáky, kteří jeli na stáž se mnou. 

Dále jsme si také dělali výlety, jeden z nich byl například výlet do Dublinu, který jsme si udělali. 

Navštívili jsme College, ve kterém se nacházel Book of 

Kells, a viděli jsme, jaké rozdíly mezi Corkem a Dublinem 

jsou. 
Do Irska jsme se dokázali dostat díky grantu, který nám 

také hradil ubytování, MHD, stravování a letenky. 
Před odjezdem jsme se my uchazeči samozřejmě 

připravovali, chodili jsme na online setkání, a tam jsme 

učili fráze, které by nám mohly být v Irsku užitečné, hlavně 

co se týkalo dopravy a letiště. Tyto konzultace byly velmi 

užitečné, pomohly mi rozvinout můj slovník více, než jsem 

čekala, a za to jsem velmi vděčná. 
Myslím, že se stáž určitě vydařila. Dala mi mnoho zážitků 

do života. Práce byla úžasná a určitě bych doporučila tuhle 

šanci vzít, jestli někdo má tu možnost.  
Stáž hodnotím pozitivně…a určitě už nezapomenu mávat na autobusy. 
 

 
 


